
Protokół Nr XXVIII/2013 
z XXVIII sesji Rady Powiatu Krośnieńskiego 

odbytej w dniu 25 marca 2013 roku 
w Starostwie Powiatowym w Krośnie, ul. Bieszczadzka 1 
rozpoczętej o godz. 10.00, a zakończonej ok. godz. 14.30. 

Sesję otworzył obrady prowadził Przewodniczący Rady Powiatu Krośnieńskiego 
Andrzej Krężałek. 
Sesję protokołowała Sylwia Kuźnar. 
W sesji uczestniczyło 21 Radnych wg załączonej listy obecności. 

Ponadto w obradach udział wzięli: 
1. Jan Juszczak - Starosta Krośnieński. 
2. Andrzej Guzik - Wicestarosta Krośnieński. 
3. Jan Pelczar- Dyrektor - Etatowy Członek Zarządu Powiatu. 
4. Stanisław Kenar - Nieetatowy Członek Zarządu Powiatu. 
5. Marian Pelczar- Nieetatowy Członek Zarządu Powiatu. 
6. Zdzisława Żywiec - Sekretarz Powiatu. 
7. Krystyna Kasza - Skarbnik Powiatu. 
8. Elżbieta Łukacijewska - Poseł do Parlamentu Europejskiego. 
9. Regina Chrzanowska-Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Krośnie. 

10. Dyrektorzy szkół z terenu powiatu krośnieńskiego. 
11. Kierownicy oraz Naczelnicy wydziałów Starostwa Powiatowego w Krośnie. 
12. Media. 

Przewodniczący Rady Powiatu powitał zaproszonych gości, Radnych oraz na podstawie listy 
obecności - /zał. Nr li - stwierdził prawomocność obrad. 

Następnie przedstawił porządek XXVIII sesji Rady Powiatu Krośnieńskiego oraz poprosił 
o wniesienie ewentualnych zmian. 

Starosta wystąpił z wnioskiem o zmianę porządku sesji polegającą na wprowadzeniu do porządku 
obrad w punkcie 11 następujących zmian: 

zmiany w kolejności realizowanych projektów uchwały tj. w pierwszej kolejności 
proponuje się zrealizować punkt dot. podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały 
budżetowej na 2013 rok /po zmianie ozn lit. hl, a następnie punkt dot. podjęcie 
uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Krośnieńskiego 
/po zmianie ozn. lit. i/, 

- wprowadzeniu w tym samum punkcie - projektów uchwał ozn. literami: 
j) dot. podjęcia uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej na 2013 rok -

projekt IL 
k) dot. podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację projektu 

partnerskiego pn. „Partnerstwo na rzecz rozwoju południowo - wschodniej części 
województwa podkarpackiego", 

wprowadzeniu do porządku obrad projektu stanowiska Rady Powiatu w sprawie 
ponownego uruchomienia gabinetu lekarskiego w Miejscu Piastowym w ramach nocnej 
i świątecznej opieki zdrowotnej /punkt 12 porządku/, natomiast pozostałe punkty ulegają 
przesumęcm. 

Następnie Radni jednomyślnie przyjęli porządek obrad z uwzględnieniem powyższej zmiany. 

Przystępując do realizacji punktu 5 porządku obrad - informacja nt. możliwości rozwoju 
podkarpackich samorządów w świetle nowej perspektywy finansowej - temat przedstawiła 
Pani Elżbieta Łukacijewska- Poseł do Parlamentu Europejskiego /zał. Nr 2 - prezentacja/. 
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Poinformowała, iż rozwój Podkarpacia będzie uzależniony od wysokości pozyskanych środków 
finansowych w nowej perspektywie finansowej. Europoseł życzyłaby sobie, aby w Polsce wszyscy 
parlamentarzyści mówili jednym głosem. Dodała, iż „niekiedy w Sejmie polityka zdeterminowała 
zdrowe podejście". 
Poinformował, iż Polska jest największym beneficjentem środków unijnych. Na działania z zakresu 
polityki rolnej powinny być przyznane większe środki. Zaznaczyła również, że należy wesprzeć 
tworzenie małych przedsiębiorstw. 
Podjęła temat realizowanych szkoleń z funduszy europejskich, które jak stwierdziła - „nie uczą i nie 
dają żadnych uprawnień". W chwili obecnej trzeba będzie udowodnić, iż faktycznie jest to celowe 
działania dające wymierny efekt. 
Jeśli chodzi o rolnictwo - polityka ta ma być bardziej przyjazna dla rolnika. Duży nacisk zostanie 
położony na wsparcie dla młodych rolników. Nadmieniła, że środki z funduszu spójności będą 

w części wspierały inwestycje również na wsi. 
Dodała, iż jest to ostatnia tak dobra perspektywa dla Polski i należy ją dobrze wykorzystać. 
Jeżeli mówimy o bezrobociu, miejscach pracy to bardzo ważnym aspektem jest pozyskanie 
inwestorów. Urząd Marszałkowski przedstawił 2 specjalizacje - tj. dolina lotnicza oraz czyste 
środowisko. Europoseł dodała, iż ma nadzieję, że dzięki nowej strategii, każdy region będzie tak samo 
uprzywilejowany. Zawsze wspiera samorząd, gdyż uważa, że jest to najlepsze, co mogło się Polsce 
przydarzyć. Ważne jest, aby umieć myśleć przyszłościowo i perspektywistycznie. 

Pan Kazimierz Krężałek zwrócił uwagę na powstałe jeszcze w okresie wojennym tzw. „dzikie 
wysypiska" zlokalizowane w okolicy uzdrowisk na terenie Powiatu oraz stwierdził, iż na zadania 
mające na celu likwidację owych wysypisk niestety nie ma środków finansowych. Podjął temat 
młodzieży wyjeżdżającej za granicę w celu poszukiwania pracy oraz nadmiernej biurokracji. 
Stwierdził, iż ok. 60 % areału leży w odłogach oraz występuje brak zainteresowania scalaniem 
gruntów wśród młodych ludzi. Proponuje, aby tymi kwestiami zajęła się Komisji Rolnictwa, 
Leśnictwa, Geodezji i Gospodarki Wodnej. 
Podziękował za przedstawione informacje przez Europoseł Panią Elżbietę Łukacijewską. 

Zabierając głos Europoseł wyjaśniła, iż jeśli chodzi o biurokrację urzędniczą występuje wiele barier 
administracyjnych, urzędniczych z którymi borykają się beneficjenci, jest to wynikiem z reguły 
nadgorliwości pracowników. Wiele barier urzędniczych, nie obowiązuje w Unii Europejskiej, zostały 
one stworzone właśnie przez urzędników. 
Ochrona środowiska- Unia Europejska stawia na zachowanie czystego środowiska, ale jeśli mówi się 
o inwestowaniu w odnawialną energię, na Podkarpaciu faktycznie występują bariery w tej dziedzinie. 
Bezrobocie - dodała jest, zawsze tak było i będzie, że część mieszkańców będzie wyjeżdżała za 
granicę w celu poszukiwania pracy. Zwróciła uwagę, iż często zdarzają się sytuację, iż młodzi ludzie 
wybierają studia, po których trudno jest otrzymać pracę w danym zawodzie. Podkreśliła również fakt, 
iż wiele osób mimo, iż są zarejestrowani, jako bezrobotni w Powiatowym Urzędzie Pracy nie są 
zainteresowani podjęciem oferowanej pracy. Dodała, iż często osoby zwracają się do niej 
z prośbą o pomoc w znalezieniu pracy oraz, że są to osoby wykształcone, biegle władające obcym 
językiem. Wyraziła życzenie, aby środki z EFS były odpowiednio wykorzystywane. 
Na zakończenie wszystkim zgromadzonym złożyła życzenia świąteczne. 

Pan Jan Pieczar - Dyrektor - Etatowy Członek Zarządu Powiatu zapytał, czy parlament Europejski 
planuje zająć się tematem dot. budowy wiatraków, a w szczególności ich odległości od zabudowań. 
Zwrócił uwagę, iż są to często urządzenia już wyeksploatowane, zagrażające bezpieczeństwu 
mieszkańców. 

Następnie podjął temat głosowania w Sejmie nad kwestią dot. budowy drogi ekspresowej 
S - 19 oraz stwierdził, iż posiada informacje, które świadczą o tym, że nie było poparcia dla tej 
inwestycji właśnie od parlamentarzystów z Podkarpacia. 

Pan Stanisław Kenar zapytał o warunki obowiązujące w UE jeśli chodzi o odległości wiatraków od 
zabudowań? Nadmienił, iż na naszym terenie zabudowa jest gęsta. 
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Następnie zapytał, jakie kwoty Polska wykorzystała procentowo w stosunku do środków otrzymanych 
z UE? 
Stwierdził także, iż w chwili obecnej uczelnie „produkują bezrobotnych". 

Pani Grażyna Skolarczyk z kolei podjęła temat aplikowania do programów unijnych przez LGD oraz 
problemów zw. ze spełnieniem wymogów projektowych. Podkreśliła, iż napisanie projektu jest 
czasochłonne, a osoby zajmujące się owymi kwestiami robią to niekiedy społecznie, po pracy 
zawodowej. Podjęła również temat dot. czasu oczekiwania na zwrot pieniędzy po rozliczeniu projektu 
oraz szkoleń realizowanych w ramach owych projektów unijnych - jak stwierdziła, czasami niczemu 
nie służących. 

Pan Marian Pelczar podjął kwestie dot. dotacji do wniosków obszarowych oraz poinformował, iż 
„rolnicy pytają, dlaczego mamy mniej niż rolnicy „starej unii", i do tego doszła opłata modulacyjna, 
napisane jest, że to jest 1 O % ale w rzeczywistości jest to ok. 50 %". Dodał, iż 

„w Gminie Korczyna, rolników jest dużo, posiadają pole i z niego żyją, ale przeszkodą jest zwierzyna 
łowna, która powoduje szkody". 

Wicestarosta odniósł się do słów Poseł Elżbiety Łukacijewskiej w kwestii równomiernego rozwoju 
województwa podkarpackiego oraz dodał, że życzyłby sobie, aby ten nacisk na rozwój funkcjonalny, 
również dotyczył obszarów takich jak: Krosno, Sanok, Jasło, a nie tylko Miasta Rzeszowa. 
Podjął temat wydatkowania środków z PO KL „Podkarpacie stawia na zawodowców" oraz zwrócił 
uwagę na występowanie pewnych dysproporcji. Poinformował Panią Poseł, że powiat krośnieński 
składał wniosek w ramach ww. programu, w którym partnerem była Ukraina oraz poinformował, iż 
przedmiotowy projekt niestety nie zakwalifikował się, gdyż zabrakło 2 - eh punktów. W ramach tego 
projektu Miasto Stary Sambor zaplanował wybudowanie Muzeum Starosamborszczyzny, natomiast 
Powiat planował wykonać pewne inwestycje w Szkolnym Schronisku Młodzieżowym w Dukli mające 
na celu podniesienie standardu. Zapytał, co należy zrobić, aby na przyszłość uniknąć takich sytuacji? 
Stwierdził, iż „mając więcej punktów od innych, nie zakwalifikowaliśmy się". 

Przewodniczący Rady Powiatu podjął temat emisji t oraz realizacji inwestycji dot. wznoszenia 
pewnych obiektów, o które w chwili obecnej nie ma kto utrzymać. 

Pani Elżbieta Łukacijewska udzielając odpowiedzi stwierdziła, iż w obecnej chwili składając projekty 
należy myśleć na 20 lat do przodu, kto z owych obiektów będzie korzystał, kto będzie je utrzymywał 
i komu będą one służyły. „Tak też nowa perspektywa będzie to tego podchodziła". 
Odnosząc się do kwestii podjętych przez Wicestarostę - dodała, iż otrzymywała informacje dot. 
odmowy przyznania dofinansowania do projektów, w którym partnerem była Ukraina oraz 
zaznaczyła, iż należy zwracać szczególną uwagę na partnerów projektu. W przypadku Ukrainy 
wielokrotnie występowały problemy z rozliczeniem projektów. 
Jeśli chodzi o problemy zgłoszone przez Panią Grażynę Skolarczyk - stwierdziła, iż żadna z grup 
LGD nie zgłaszała wcześniej sygnalizowanych przez Radną problemów. Zgadza się z Radną w tej 
kwestii, że LGD nie posiadają środków na pokrycie kosztów projektów oraz dodała, iż postara się 
porozmawiać z Wicemarszałkiem, który jest odpowiedzialny za PROF. 
Co do mniejszych dopłat obszarowych- wyjaśniła, że są to zaszłości, „ktoś wynegocjował taki budżet 
a nie inny, takie wielkości a nie inne, aby uzyskać środki na rozwój. Poinformowała, że w pewnych 
działaniach należy zrobić krok do tyły np. otrzymać więcej na infrastrukturę". Kwestia wysokości 
dopłat uzależniona była od uzyskanej ilości kwintali zboża uzyskanych w danym kraju. „My 
wkładamy do budżetu unii 1 zl, ok. 3,5 zł otrzymujemy z powrotem, jeśli otrzymamy - 105 - 106 mld 
to władamy ok. 30 mld". 
W kwestii wiatraków - część przepisów jest unijnych, a część krajowych. „Tu polscy posłowie 
powinni przeanalizować prawo i zmienić zapis co do odległości". Zgadza się, iż „nie może tak być, że 
ktoś bogaci się kosztem innych ludzi". 

Przewodniczący Rady Powiatu podjął temat zakłócenia sygnału odbioru telewizji cyfrowej oraz szkód 
wyrządzonych przez zwierzynę łowną. 
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Pani Elżbieta Łukacijewska - w kwestii szkód wyrządzonych przez zwierzynę łowną - „tylko zmiana 
ustawy mogłaby spowodować zmianę. Temat ten jest trudny". 
W kwestii emisji CO:.? - nadmieniła, iż „po przeprowadzonym przeglądzie w UE, my tutaj spełniamy 
te wymogi". Wyjaśniła, że jest to problem całej Unii Europejskiej. Francja, Niemcy mają zbyt duże 
ilości emisje C02. W parlamencie europejskim zasiada 51 posłów z Polski. „Staramy się ustalać 
wspólne stanowiska dla Polski( ... )". 

Następny punkt 6 porządku obrad - sprawozdanie z działalności Powiatowego Urzędu Pracy 
w Krośnie w 2012 roku - przedstawiła Pani Regina Chrzanowska - Dyrektor Powiatowego Urzędu 
Pracy w Krośnie /zał. Nr 3 - prezentacja/. 

Przewodniczący Rady Powiatu ogłosił 20 - minutową przerwę. 

Po wznowieniu obrad przystąpiono do realizacji porządku obrad. 

W kolejnym punkcie 7 porządku obrad - sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń 

nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez 
jednostkę samorządu terytorialnego za 2012 rok - omówiła Pani Teresa Kuźniar - Naczelnik 
Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych /zał. Nr 4/. 

W punkcie 8 porządku obrad - sprawozdanie z pracy Przewodniczącego Rady Powiatu za I kwartał 
2013 roku - przedstawił Pan Andrzej Krężałek /zał. Nr 5/. 

Następnie Przewodniczący poinformował, ze zostanie zrealizowany w pierwszej kolejności 

punkt 10 porządku obrad a następnie powrócimy do punktu 9 porządku. 

W kolejnym punkcie 9 porządku obrad - informację z działalności Zarządu oraz realizacji uchwał 
Rady Powiatu i uchwał Zarządu Powiatu - przedstawił Pan Jan Juszczak - Starosta Krośnieński 
/zał. Nr 6/. 
Poinformował, iż w kwestii przebudowy dróg powiatowych wraz z przepustami w Gminie Jedlicze 
oraz Chorkówka - zostało skierowane do władz samorządów gminnych pismo dot. partycypacji 
w wysokości 1 O % kosztów inwestycji. Odpowiedź z Gminy Chorkówka była negatywna, natomiast 
z Gminy Jedlicze nie otrzymano odpowiedzi, lecz złożona została inna propozycja dot. 
dofinansowania inwestycji gminnej. 
Wspomniał, iż do tzw. „schetynkówki" zostały zgłoszone 2 drogi oraz „znaleźliśmy się na ostatecznej 
liście rankingowej". Następnie sporządzona została druga lista ostateczna, na której zgłoszone drogi 
już się nie znalazły. Wyraził nadzieję, że w nowej perspektywie - nie będzie takich sytuacji. 
Zadanie dot. gminy Krościenko Wyżne, zostanie realizowane, jako zadanie własne, z tych 
środków, które były zabezpieczone na działania z zakresu „schetynówki". 

Następny punkt 1 O porządku obrad - interpelacje i zapytania Radnych Powiatu Krośnieńskiego -
w punkcie tym głos zabrali: 
1/ Pan Kazimierz Krężałek poinformował, iż na ostatniej sesji Rady Gminy Chorkówka 

podjęty został temat złego stanu dróg, braku oznakowania kierunku miejscowości. Radny dodał, iż 
po sesji przekaże te informacje Dyrektorowi. Następnie wspomniał o ustawie śmieciowej, która 
nie była konsultowana ze społeczeństwem oraz dodał, iż „jest to kolejny bubel". Nadmienił 
również, że w Gminie Jedlicze ceny za wywóz odpadów komunalnych wzrosną o 100 %, 
natomiast w Gminie Chorkówka o 30 %, 

21 Pan Andrzej Dziugan zapytał, czy istniałaby możliwość przyprowadzenia w bieżącym roku 
remontów cząstkowych w terminie szybszym niż to miało miejsce w roku ubiegłym, 

31 Pan Adolf Kasprzyk odniósł się do przetargu dot. przebudowy skrzyżowania w m. Korczyna oraz 
zwrócił się z prośbą o poprawę nawierzchni w odległości 50 metrów za i przed owym 
skrzyżowaniem. 

--------
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Przystępując do realizacji punktu 11 a) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie likwidacji 
Liceum Profilowanego w Jedliczu wchodzącego w skład Zespołu Szkół im. Armii Krajowej 
w Jedliczu - projekt uchwały przedstawiła Pani Teresa Kuźniar - Naczelnik Wydziału Oświaty 
i Spraw Społecznych. 
Poinformowała, iż przedłożony projekt uchwały jest konsekwencją podjętej uchwały 
Nr XXIV/152/2012 Rady Powiatu Krośnieńskiego z dnia 26 listopada 2012 roku w sprawie zamiaru 
likwidacji Liceum Profilowanego w Jedliczu wchodzącego w skład ZS im. Armii Krajowej 
w Jedliczu. Likwidacja szkoły wynika z nowelizacji przepisów ustawy o systemie oświaty, 

zakładającej stopniową likwidację liceów profilowanych - ustawa z dnia 19 sierpnia 2011 roku 
o zmianie ustawy o systemie oświaty oraz niektórych innych ustaw /Dz. U. Nr 205 poz. 1206/. 
Dodała również, że został spełniany wymóg art. 59 ust 1 ustawy o systemie oświaty, zgodnie z którym 
organ prowadzący szkołę jest zobowiązany, co najmniej na 6 miesięcy przed terminem likwidacji, 
zawiadomić o zamiarze likwidacji szkoły właściwego kuratora oświaty. 
Likwidacja szkoły została pozytywnie zaopiniowana przez Podkarpackiego Kuratora Oświaty. 
Ostatni nabór do szkoły przeprowadzono w roku szkolnym 2005 I 2006 w zw. z tym nie ma 
konieczności zawiadomienia rodziców uczniów o zamiarze likwidacji szkoły. 

Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki przedstawił pozytywną opinię 
komisji. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XXVIII/187/2013 w sprawie likwidacji 
Liceum Profilowanego w Jedliczu wchodzącego w skład Zespołu Szkół im. Armii Krajowej 
w Jedliczu /zał. Nr 7/. 

Kolejny 11 b) punkt porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Technikum 
Uzupełniającego w Iwoniczu - Zdroju wchodzącego w skład Zespołu Szkół Gastronomiczno -
Hotelarskich w Iwoniczu - Zdroju - projekt uchwały przedstawiła Pani Teresa Kuźniar - Naczelnik 
Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych. 
Poinformowała, iż tak jak w przypadku wcześniejszego projektu uchwały, również i ten projekt jest 
konsekwencją podjętej uchwały Nr XXIV/150/2012 oraz wynika z nowelizacji ustawy o systemie 
oświaty oraz niektórych innych ustaw. Dodała, iż likwidacja szkoły została pozytywnie zaopiniowana 
przez Kuratora oświaty oraz od chwili utworzenia szkoły nie dokonano naboru. W zw. z tym nie ma 
zastosowania wymóg informowania rodziców o zamiarze likwidacji szkoły. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XXVIII/188/2013 w sprawie likwidacji 
Technikum Uzupełniającego w Iwoniczu - Zdroju wchodzącego w skład Zespołu Szkół 

Gastronomiczno - Hotelarskich w Iwoniczu - Zdroju /zał. Nr 8/. 

Realizuiąc punkt 11 c) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Liceum 
Profilowanego w Iwoniczu - Zdroju wchodzącego w skład Zespołu Szkół Gastronomiczno -
Hotelarskich w Iwoniczu - Zdroju - projekt uchwały przedstawiła Pani Teresa Kuźniar - Naczelnik 
Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych. 
Poinformowała, iż podobnie jak w powyższych przypadkach projekt uchwały jest konsekwencją 
uchwały Nr XXIV/151/2012 Rady Powiatu Krośnieńskiego w sprawie zamiaru likwidacji Liceum 
Profilowanego w Iwoniczu - Zdroju wchodzącego w skład ZSG - H w Iwoniczu - Zdroju. 
Likwidacja szkoły wynika z nowelizacji ustawy o systemie oświaty, uzyskano pozytywną opinię 
Kuratora oświaty oraz z uwagi na fakt, iż do szkoły nie nigdy nie dokonano naboru me ma 
zastosowania wymóg zawiadamiania rodziców uczniów o zamiarze likwidacji szkoły. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki przedstawił pozytywną opinię komisji. 
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Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XXVIII/189/2013 w sprawie likwidacji 
Liceum Profilowanego w Iwoniczu - Zdroju wchodzącego w skład Zespołu Szkół 

Gastronomiczno - Hotelarskich w Iwoniczu - Zdroju /zał. Nr 9/. 

W punkcie 11 d) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Liceum Profilowanego 
w Iwoniczu wchodzącego w skład Zespołu Szkół w Iwoniczu - projekt uchwały przedstawiła Pani 
Teresa Kuźniar - Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych. 
Poinformowała, iż przedłożony projekt uchwały wynika z podjętej uchwały Rady Powiatu 
Krośnieńskiego w dniu 26 listopada 2012 roku w sprawie zamiaru likwidacji Liceum Profilowanego. 
Likwidacja szkoły jest konsekwencją nowelizacji ustawy o systemie oświaty, zakładającej stopniową 
likwidację liceów profilowanych. Uzyskano pozytywna opinię kuratora oświaty, nie ma zastosowania 
również wymóg informowania rodziców uczniów o zamiarze likwidacji w zw. z tym, iż nigdy nie 
dokonano naboru do szkoły. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XXVIII/190/2013 w sprawie likwidacji 
Liceum Profilowanego w Iwoniczu wchodzącego w skład Zespołu Szkół w Iwoniczu 
/zał. Nr 10/. 

Następny punkt 11 e) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 
nabycie lokalu położnego w Krośnie przy ul. Bieszczadzkiej na rzecz Powiatu Krośnieńskiego -
projekt uchwały przedstawił Pan Jan Pelczar- Dyrektor- Etatowy Członek Zarządu Powiatu. 
Poinformował, iż lokal o którym mowa w przedmiotowym projekcie uchwały ozn. nr 5 zgodnie 
z projektem dot. wyodrębnienia lokali użytkowych nr 5 i nr 6 z samodzielnego lokalu nr 4 położonego 
w Krośnie przy ul. Bieszczadzkiej 5, stał się zbędny Urzędowi Statystycznemu w Rzeszowie. Decyzją 
Prezydenta Miasta Krosna z 11 lipca 2011 roku wygaszono trwały zarząd ustanowiono na rzecz tego 
urzędu m.in. w stosunku do przedmiotowej części lokalu nr 4. 
Lokal nr 5, po jego wyodrębnieniu i nabyciu na rzecz Powiatu Krośnieńskiego zostanie przekazany 
w trwały zarząd Powiatowemu Urzędowi Pracy w Krośnie. Lokal jest usytuowany na VI piętrze 
budynku położonego w Krośnie przy ul. Bieszczadzkiej 5. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Geodezji i Gospodarki Wodnej przedstawił pozytywną 
opinie komisji. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XXVIIl/191/2013 w sprawie wyrażenia 
zgody na nieodpłatne nabycie lokalu położnego w Krośnie przy ul. Bieszczadzkiej na rzecz 
Powiatu Krośnieńskiego /zał. Nr 11/. 

Kolejny punkt 11 f) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań i wysokości 
środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych na 
realizację rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych 

w powiecie krośnieńskim w 2013 roku - projekt uchwały przedstawił Pan Andrzej Guzik -
Wicestarosta. 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Rodziny przedstawiła pozytywną opinię komisji. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XXVIII/192/2013 w sprawie określenia 
zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 
przeznaczonych na realizację rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudniania osób 
niepełnosprawnych w powiecie krośnieńskim w 2013 roku /zał. Nr 12/. 

Punkt 11 g) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przeznaczenie 
środków na niezbędną wymianę zużytego wyposażenia Warsztatu Terapii Zajęciowej lub jego 
doposażenie w 2013 roku - projekt uchwały przedstawił Pan Andrzej Guzik - Wicestarosta. 
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Wyjaśnił, iż zaproponowany podział środków w przedmiotowym projekcie uchwały wynika 
z uzgodnień poczynionych pomiędzy PUP Krosno i PCPR Krosno. Następnie przedstawił kwoty 
zaproponowane w poszczególnych działach tj. dot. zatrudnienia i rehabilitacji zawodowej dla osób 
niepełnosprawnych oraz rehabilitacji społecznej dzieci i dorosłych osób niepełnosprawnych. Łączna 
kwota jaka została przyznana na ww. zadania to 261 500 zł - zatrudnienie i rehabilitacja zawodowo, 
1377 855 zł- rehabilitacja społeczna. 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Rodziny przedstawiła pozytywną opinię komisji. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XXVIIl/193/2013 w sprawie wyrażenia 
zgody na przeznaczenie środków na niezbędną wymianę zużytego wyposażenia Warsztatu 
Terapii Zajęciowej lub jego doposażenie w 2013 roku /zał. Nr 13/. 

Realizując punkt 11 h) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej na 
2013 rok- projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Powiatu. 
Poinformowała, iż dochody bieżące zmniejszone zostają o kwotę 285.712 zł w zawiązku 

z otrzymaniem zawiadomienia Ministerstwa Finansów o ostatecznych kwotach subwencji oświatowej 
wynikających z Ustawy budżetowej. 
Dochody majątkowe zmniejszone zostały o kwotę 1.331.922 zł w związku z tym, iż zadania 
zaplanowane w ramach NPPD na tzw. „schetynówkę" nie zostały ujęte na liście o dofinansowanie. 
Zmniejszone zostały dochody z tytułu dotacji z budżetu państwa o kwotę 614.733 zł i pomocy 
finansowej gmin - 717.189 zł. 
Zwiększenia planu dochodów bieżących dokonano z następujących źródeł: 

• odszkodowania za samochód dla PZD - 3.760 zł, 
• zwrotu podatku V AT dla PZD 82.800 zł, 
• opłat parkingowych w Barwinku - 168.400 zł, 
• subwencji równoważącej dla Powiatu - 331 zł, 
• dotacji na realizację projektów w ramach program PO KL przez jednostki oświatowe -

91.102,00 zł, PUP-16.921 zł, 
• darowizny na rzecz jednostek pomocy społecznej i PCPR - 12.020 zł. 

Nastąpiło również zwiększenie planu dochodów majątkowych o kwotę ogółem 893.657 zł 

z następujących źródeł: 
• dotacji z tytułu refundacji wydatków z 2012 roku poniesionych na zadanie przebudowy drogi 

powiatowej Zręcin Wietrzno Zboiska - 875.417 zł, 
• sprzedaży drewna przez PZD -18.240,00 zł. 

W planie wydatków dokonano następujących zmian: 
zmniejszono wydatki o kwotę 2.049.113,00 na realizację zadań inwestycyjnych: 

• przebudowa drogi powiatowej Krosno - Krościenko Wyżne - !skrzynia o kwotę 

1.537.544 zł, 
• przebudowa drogi powiatowej Kobyle Bratkówka - Odrzykoń o kwotę 511.569,00 zł, 

zwiększono wydatki o kwotę ogółem 1.700.470 zł w następujący sposób; 
• w Dz.600 transport i łączność dla PZD na bieżące utrzymanie dróg o kwotę 22.000 zł, 

• w dziale 700 gospodarka mieszkaniowa o kwotę 1.161.200,00 zł z tego; na zakup 
nieruchomości dla PUP o kwotę 910.000 zł oraz na bieżącą działalność Obiektów w Barwinku 
251.200 zł, 

• w dziale 758 na opracowanie dokumentacji dotyczącej sprzedaży akcji PKS -75.417 zł, 
• w dziale 801 oświata i wychowanie zwiększeniu uległy wydatki na realizacją projektów 

w ramach programu Kapitał Ludzki o kwotę 91.102 zł oraz w dziale 853 dla PUP o kwotę 
16. 921 zł. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przedstawił pozytywną opinię komisji. 
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Radni /stosunkiem głosów: ogółem głosujących - 20 Radnych, za - 19 głosów, przeciw - O 

głosów, przy 1 głosie wstrzymującym się/ głosowali za podjęciem uchwały Nr XXVllI/194/2013 

w sprawie zmiany Uchwały budżetowej na 2013 rok /zał. Nr 14/. 

W kolejnym punkcie 11 i) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy 
finansowej Powiatu Krośnieńskiego - projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Powiatu. 
Poinformowała, iż Wieloletnią Prognozę Finansową Powiatu Krośnieńskiego dostosowano do 
przepisów wynikających z art. 226 i 227 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych 
oraz art. 37 ustawy o zmianie niektórych ustaw w związku z realizacja ustawy budżetowej, w której 

określono, że WPF przyjęta wraz z uchwałą budżetową na 2013 rok zostanie dostosowana do 
wymogów wynikających z rozporządzenia Ministra Finansów w sprawie wieloletniej prognozy 
finansowej jednostek samorządu terytorialnego w ciągi 3 miesięcy. 
Nadmieniła również, iż wskaźniki spłaty zobowiązań na 2014 rok wynosi 5,11 % do planowanych 
dochodów ogółem i jest niższy od wyliczonego z 3 poprzednich lat, który wynosi 6,09 % oznacza to że 

Powiat spełnia wskaźnik spłaty zobowiązań. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XXVIII/196/2013 w sprawie 
wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Krośnieńskiego /zał. Nr 15/. 

Następny punkt 11 j) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej na 
2013 rok /Il projekt/ - projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Powiatu. 
Poinformowała, iż w planie wydatków wprowadza się następujące zmiany dot. zwiększeni 

i zmniejszenia wydatków o łączną kwotę 500 tys. zł w następujący sposób - tj. w dziale 600 -
transport i łączność, rozdział 60014 - drogi publiczne powiatowe, wydatki majątkowe - zmniejsza się 

o 400 tys. zł na inwestycjach i zakupach inwestycyjnych pozostałych, i zwiększa w tej samem pozycji 
o kwotę 500 tys. zł na inwestycje i zakupy inwestycyjne pozostałe - przebudowa drogi powiatowej 
Nr 1971 R Krościenko - Wyżne - !skrzynia, zmniejsza się o 400 tys. zł w pozycji dot. przebudowy 
dróg i przepustów. Zmniejszenia dokonuje się również w dziale 750 - administracja publiczna, 
rozdział 75020 - starostwa powiatowe, na wydatki majątkowe - inwestycje i zakupy inwestycyjne 
pozostałe kwotę 1 OO tys. zł. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przedstawił pozytywną opinię komi5ji. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XXVIIl/197/2013 w sprawie zmiany 
Uchwały budżetowej na 2013 rok /zał. Nr 16/. 

Punkt 11 k) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację projektu 
partnerskiego pn. „Partnerstwo na rzecz rozwoju południowo - wschodniej części województwa 
podkarpackiego" - projekt uchwały przedstawił Wicestarosta. 
Poinformował, iż Ministerstwo Rozwoju Regionalnego ogłosiło nabór wniosków o dofinansowanie 
projektów ze środków Mechanizmu Finansowego Obszaru Gospodarczego 2009 - 2014 oraz 
z budżetu Państwa. Gmina Krosno, jako lider wspólnie z 5 partnerami przystąpił do opracowania 
wniosku. Powiat krośnieński, jako partner został zobowiązany do podpisania oświadczenia 

o zapewnienia środków w wysokości współfinansowania części projektu realizowanej przez partnera 
na cały okres realizacji projektu. Projekt zaplanowano do realizacji w okresie od 2014 do 2016 roku. 
Poziom dofinansowania wynosi 85 % kosztów kwalifikowanych projektu, współfinansowanie ze 
środków własnych wnioskodawcy i partnerów: 15 % kosztów kwalifikowanych projektu. Celem 
projektu jest osiągnięcie większej spójności społeczno - gospodarczej południowej części 

województwa podkarpackiego poprzez wypracowanie mechanizmów efektywnej współpracy 

pomiędzy samorządami z tego obszaru służącej rozwiązywaniu wspólnych problemów. Wymiernymi 
produktami realizacji projektu będą opracowane dokumenty strategiczne i analityczne, takie jak: 
li zintegrowana strategia rozwoju miejskiego obszaru funkcjonalnego dla Krosna, 
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21 zintegrowana strategia rozwoju obszaru problemowego południowej części województwa 
podkarpackiego, 

31 program poprawy dostępności komunikacyjnej wspólnego obszaru problemowego, 
41 program rozwoju transportu publicznego w ramach wspólnego obszaru problemowego, 
51 wstępne studium wykonalności dla planowanej inwestycji polegającej na uruchomieniu 

zintegrowanego transportu kolejowego na wspólnym obszarze problemowym, 
61 program rozwoju przestrzeni publicznych służących wzmocnieniu lokalnych więzi społecznych na 

wspólnym obszarze problemowym, 
71 studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego obszaru multimodalnego 

węzła komunikacyjnego, 
8/ miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego dla obszaru multimodalnego węzła 

komunikacyjnego. 

Dla powiatu krośnieńskiego ważnymi strategicznymi są dokumenty pod pozycją 1 - 5. 
Ponadto Powiat zobowiązuje się zabezpieczyć w budżecie Powiatu Krośnieńskiego środki finansowe 
na rok 2014 - w kwocie 25 tys. zł, na rok 2015 - w kwocie 20 tys. zł, na rok 2016 - w kwocie 5 tys. 
zł. 

Następnie Wicestarosta zaproponował zmianę zapisu w przedmiotowym projekcie uchwał, wszędzie 
tam gdzie mowa o rozwoju południowo - wschodniej części województwa podkarpackiego, aby 
zastąpić zapisem w następującym brzmieniu: „rozwoju południowej części województwa 
podkarpackiego". Dodał, iż zmiany takie również wprowadzili inni partnerze, jak również lider tj. 
Gmina Krosno. 

Radni przyjęli proponowane zmiany bez uwagi. 

Przewodnicząca Komisji Rozwoju i Promocji przedstawiła pozytywna opinię komi!>ji. 

Radni jednomyślnie głosowali 18 Radnych za podjęciem uchwały Nr XXVIII/198/2013 w 
sprawie wyrażenia zgody na realizację projektu partnerskiego pn. „Partnerstwo na rzecz 
rozwoju południowo - wschodniej części województwa podkarpackiego" /zał. Nr 17 /. 

W kolejnym punkcie 12 porządku obrad - przyjęcie stanowiska Rady Powiatu Krośnieńskiego 
w sprawie ponownego uruchomienia gabinetu lekarskiego w Miejscu Piastowym w ramach nocnej 
i świątecznej opieki zdrowotnej - projekt stanowiska przedstawił Wicestarosta. 
Wyjaśnił, iż stanowisko o podobnej treści w dniu 22 marca 2013 roku podjęła Rada Miejska 
w Rymanowie, w dniu dzisiejszym temat ten będzie przedmiotem obrad Rady Gminy Miejsce 
Piastowe, natomiast w dniu jutrzejszym Rady Miejskiej w Iwoniczu - Zdroju. 
Kwestia utworzenia gabinetu w Miejscu Piastowym została poruszona również na Komisji Zdrowia 
i Rodziny w dniu 18 marca 2013 roku, w którym to posiedzeniu uczestniczył Dyrektor Wojewódzkiego 
Szpitala Podkarpackiego wraz z zastępcą. 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Rodziny przedstawiła pozytywna opinię komisji. 

Pan Kazimierz Krężałek stwierdził, iż stanowisko za zasadne. 

Wicestarosta poinformował, iż jako Radni Powiatu jesteśmy zobowiązani do podjęcia pewnych 
działań, gdyż mieszkańcy Powiatu tego od nas oczekują. Uważa, iż należy dać wyraz niezadowoleniu, 
tym bardziej, że nie oczekuje się czegoś nowego, tylko zabezpieczenie opieki medycznej, która do tej 
pory funkcjonowała w Miejscu Piastowym. 

Radni jednomyślnie głosowali za przyjęciem stanowiska Rady Powiatu Krośnieńskiego 

w sprawie ponownego uruchomienia gabinetu lekarskiego w Miejscu Piastowym w ramach 
nocnej i świątecznej opieki zdrowotnej /zał. Nr 18/. 
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Następny punkt 13 porządku obrad - odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych Powiatu 
Krośnieńskiego - w punkcie tym głos zabrał Pan Jan Pelczar - Dyrektor - Etatowy Członek Zarządu 
Powiatu udzielając odpowiedzi na pytania: 
11 Pana Andrzeja Dziugana - wyjaśnił, iż w tym roku na wykonanie remontów dróg powiatowych 

został ogłoszony przetarg, remonty zostaną wykonane szybciej niż to miało miejsce w ubiegłym 
roku, 

21 Pana Adolfa Kasprzyka - poinformował, iż zadanie to zostanie wykonane albo przy okazji 
przebudowy skrzyżowania lub we własnym zakresie PZD. 

W ostatnim punkcie 14 porządku obrad - wnioski i oświadczenia - w punkcie tym głos zabrał 
Przewodniczący Rady Powiatu informując o pismach: 
Państwa Barbary i Józefa Brzęczek z dnia 10 lutego 2013 roku w sprawie wezwania do 
doprecyzowania wniosku dot. pozwolenia na budowę /chodzi o działki położone na terenie Gminy 
Miejsce Piastowe/ - otrzymane do wiadomości Rady Powiatu, pismo wraz z załącznikami 

znajduje się do wglądu w Biurze Obsługi Rady i Zarządu Powiatu. 

Przedstawił również Radnym następujące pisma: 
- stanowisko Rady Miasta Krosna z dnia 27 lutego 2013 roku w sprawie wp1sama trasy 

S 19 Via Carpathia do sieci bazowej TEN -T, 
- odpowiedź NFZ - Podkarpacki Oddział Wojewódzki w Rzeszowie - na stanowisko 

Rady Powiatu podjęte w dniu 26 lutego 2013 roku w sprawie realizacji świadczeń 

nocnej i świątecznej opieki zdrowotnej na terenie powiatu krośnieńskiego, 
- informację dot. działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego wspólnej dla Miasta 

Krosna i Powiatu. 

Na zakończenie przypomniał Radnym o obowiązku złożenia w terminie do 30 kwietnia oświadczeń 
majątkowych. Złożył również wszystkim zgromadzonym życzenia z okazji zbliżających się Świąt 
Wielkanocnych. 

Zabierając głos Pani Zdzisława Żywiec - Sekretarz Powiatu zwróciła uwagę Radnych na stanowisko 
Urzędu Skarbowego w kwestii oświadczeń majątkowych dot. różnic pomiędzy ustrojem majątkowym 
a tytułem prawnym. 

Starosta zaprosił wszystkich zgromadzony na obchody zbrodni katyńskiej oraz tragedii smoleńskiej 
w dniu 12 kwietnia 2013 roku. Na zakończenie złożył życzenia świąteczne. 

Z kolei Przewodniczący Rady Powiatu poinformował o mającym się odbyć koncercie wielkanocnym 
w Rymanowie, a następnie w imieniu swoim i Wiceprzewodniczących Rady złożył życzenia z okazji 
zbliżających się Świąt Wielkanocnych. 

Następnie ok. godz. 14.30 Przewodniczący Rady Powiatu zamknął obrady XXVIII Sesji Rady 
Powiatu Krośnieńskiego. 
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